



MUNICIPALITÉ DE KAZABAZUA

30, CH. BEGLEY, CP 10, KAZABAZUA (QUÉBEC) J0X 1X0
TÉLÉPHONE : (819) 467-2852 – TÉLÉCOPIEUR : (819) 467-3872
COURRIEL : direction@kazabazua.ca

AVIS PUBLIC

Avis vous est donné par le soussigné directeur général / secrétaire-trésorier de la Municipalité de Kazabazua, que le règlement numéro **02-2016** est entrée en vigueur le 31 juillet 2016 concernant;

RÈGLEMENT N^o 02-2016 MODIFIANT LE RÈGLEMENT 2009-002 DÉCRÉTANT L'IMPOSITION D'UNE TAXE POUR LE FINANCEMENT DES CENTRES D'URGENCE 9-1-1

Toute personne désireuse de prendre connaissance dudit règlement peut le faire à la municipalité de Kazabazua au 30 chemin Begley durant les heures d'ouverture soit du lundi au vendredi entre 8H00 à midi et de 13H00 à 16H00.

Directeur général

17 août 2016
Date

PUBLIC NOTICE

Public Notice is given by the undersigned, Pierre Vaillancourt, Director General and secretary-treasurer of the Municipality of Kazabazua, that the by-law No: **02-2016** entered into force on July 31st, 2016 concerning;

BY-LAW N^o 02-2016 AMENDING THE BY-LAW 2009-002 DECREEING IMPOSITION OF A TAX TO FINANCE 9-1-1 EMERGENCY CENTERS

That any person interested may consult this by-law at the municipal office located at 30 Begley Road between the hours of 8:00am to Noon and 1:00pm to 4:00pm Monday through Friday.

Directeur general / secretary-treasurer

August 17, 2016
Date